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Po raz kolejny udostÄ™pniam pani Beacie Kumanek Å‚amy mojego bloga. Tym razem po to, aby
mogÅ‚a siÄ™ broniÄ‡, a wÅ‚aÅ›ciwie potwierdziÄ‡, Å¼e swego zdania nie zmienia mimo próby
zastraszenia. Marek Szewczyk

W poniedziaÅ‚ek 15.01.2018 dorÄ™czono mi pismo SpóÅ‚ki Adwokackiej Smaga JaroszyÅ„ski. W
rzeczonym piÅ›mie adwokat Jacek JaroszyÅ„ski, dziaÅ‚ajÄ…c na podstawie udzielonego mu przez
Pana SÅ‚awomira Pietrzaka peÅ‚nomocnictwa, wzywa mnie do: &bull; Natychmiastowego
zaprzestania naruszania dóbr osobistych Pana SÅ‚awomira Pietrzaka poprzez umieszczanie na
forach internetowych (np. Hipologika blog Marka Szewczyka: &bdquo;Komu zaleÅ¼y na upadku
Stadniny Koni w Janowie&rdquo; z dnia 2 listopada 2017 r.) nierzetelnych i nie majÄ…cych
jakiegokolwiek odniesienia w stanie faktycznym rzekomych informacji o zasadach i warunkach
peÅ‚nienia przez Pana SÅ‚awomira Pietrzaka funkcji prezesa zarzÄ…du spóÅ‚ki &bdquo;Stadnina
Koni Janów Podlaski&rdquo; Sp. z o.o. PowyÅ¼sze narusza dobre imiÄ™, godnoÅ›Ä‡ oraz moÅ¼e
powodowaÄ‡ utratÄ™, wyrobionej latami pracy dobrej opinii Pana SÅ‚awomira Pietrzaka w
Å›rodowisku branÅ¼owym i naukowym. &bull; Umieszczenia w ciÄ…gu 7 dni od daty otrzymania
ww. pisma sprostowania na blogu, na którym ukazaÅ‚ siÄ™ przywoÅ‚any powyÅ¼ej artykuÅ‚ (blog
Marka Szewczyka) zawierajÄ…cego zgodny ze stanem faktycznym opis powoÅ‚ywanych przeze
mnie w nim tzw. wydarzeÅ„. &bull; Umieszczenia w terminie 7 dni od dnia otrzymania pisma jw. na
blogu, o którym mowa powyÅ¼ej (blog Marka Szewczyka), skierowanych pod adresem Pana
SÅ‚awomira Pietrzaka przeprosin, za publikowania niesprawdzonych, nierzetelnych i nieprawdziwych
informacji o warunkach peÅ‚nienia przez niego funkcji prezesa zarzÄ…du SpóÅ‚ki &bdquo;Stadnina
Koni Janów Podlaski&rdquo; Sp. z o.o. A oto co mam do powiedzenia Panu SÅ‚awomirowi
Pietrzakowi w odpowiedzi na otrzymane wezwanie. Szanowny Panie Prezesie,ProszÄ™ mi
wierzyÄ‡, Å¼e bardzo chciaÅ‚abym móc Pana przeprosiÄ‡. Ale nie mogÄ™. Bardzo chciaÅ‚abym
napisaÄ‡, Å¼e pod PaÅ„skim kierownictwem stadnina kwitnie, konie sÄ… zadbane i zdrowe,
pracowników traktuje siÄ™ z naleÅ¼nym szacunkiem, a gospodarstwo rolne SK Janów Podlaski jest
prowadzone naleÅ¼ycie i wedÅ‚ug wszelkich reguÅ‚. ChciaÅ‚abym równieÅ¼ napisaÄ‡, iÅ¼ z
pasjÄ… prowadzi Pan hodowlÄ™ koni arabskich. Niestety, jest inaczej, co widaÄ‡ goÅ‚ym okiem. 
Nie jestem równieÅ¼ w stanie umieÅ›ciÄ‡ sprostowania do przywoÅ‚anego w liÅ›cie PaÅ„skiego
adwokata tekstu bowiem w mojej ocenie, napisany przeze mnie materiaÅ‚ ukazuje stan faktyczny.
Bardzo jestem ciekawa, które z opisanych przeze mnie zdarzeÅ„ uwaÅ¼a Pan za kÅ‚amliwe. Pytam
wiÄ™c Pana: &bull; czy wysÅ‚aÅ‚ Pan konie arabskie na czempionat Å›wiata do ParyÅ¼a w 2016
roku?&bull; czy nie wydawaÅ‚ Pan pracownikom zakazu rozmawiania ze mnÄ… po opublikowaniu
na blogu Pana Marka Szewczyka w marcu 2017 listu otwartego?&bull; czy nie groziÅ‚ Pan
masztalerzom zwolnieniami?&bull; czy zorganizowaÅ‚ Pan pracownikom ognisko poaukcyjne?
&bull; czy firma PaÅ„skiego syna nie remontowaÅ‚a boksów dla koni angloarabskich?&bull; czy
wiosnÄ… 2017 roku nie padÅ‚o kilkadziesiÄ…t sztuk bydÅ‚a?&bull; czy opisane przeze mnie warunki
bytowania ludzi i koni w stadninie sÄ… nieprawdziwe?&bull; czy konie i krowy majÄ… wÅ‚aÅ›ciwÄ…
opiekÄ™ weterynaryjnÄ…?&bull; czy wypÅ‚aca Pan terminowo pieniÄ…dze naleÅ¼ne pracownikom
za nadgodziny?&bull; czy odnosi siÄ™ Pan z szacunkiem do swoich podwÅ‚adnych?&bull; czy nie
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chciaÅ‚ siÄ™ Pan pozbyÄ‡ ze stadniny krów i upraw?&bull; czy nie zamknÄ…Å‚ Pan bramy
wjazdowej do stadniny bez Å¼adnych konsultacji?&bull; czy nie ma Pan Å¼adnych zastrzeÅ¼eÅ„
do swojej pracy na stanowisku prezesa stadniny? To co zarzuciÅ‚am Panu w moim tekÅ›cie z 2
listopada 2017 roku to tylko wierzchoÅ‚ek góry lodowej. Co ma Pan do powiedzenia w sprawie 
Emarity? Czy zaprzeczy Pan, Å¼e za czasów PaÅ„skiego prezesowania wydajnoÅ›Ä‡ mleczna krów
spadÅ‚a o poÅ‚owÄ™, co w najlepszym razie Å›wiadczy o skrajnej nieudolnoÅ›ci w prowadzeniu
przedsiÄ™biorstwa rolnego SK Janów Podlaski? W wywiadzie dla regionalnej telewizji TVP Lublin z
listopada ubiegÅ‚ego roku przyznaÅ‚ Pan, Å¼e tylko dziÄ™ki wysokim cenom mleka stadnina
zamknie rok 2017 na plusie. Ile wiÄ™c straciÅ‚a stadnina na tak kolosalnym spadku wydajnoÅ›ci
mlecznej janowskich krów? Fakt ten musi byÄ‡ odnotowany w dokumentacji stadniny. A na kim
odbija Pan te straty? OczywiÅ›cie na pracownikach. Widzi Pan ÅºdÅºbÅ‚o w oku kaÅ¼dego
pracownika, w swoim zaÅ› nie widzi Pan belki. Sposób zarzÄ…dzania przez Pana pracownikami
sprawia, Å¼e kto moÅ¼e ucieka ze stadniny. 
 W stajni wyÅ›cigowej oprócz trenera do roboty zostaÅ‚y dwie osoby. HarujÄ… jak woÅ‚y, bo
wszystkie konie muszÄ… byÄ‡ oporzÄ…dzone jak trzeba. WiÄ…Å¼e siÄ™ to z koniecznoÅ›ciÄ…
pracy w nadgodzinach, bo inaczej siÄ™ nie da. Jednak gdy przychodzi do wypÅ‚aty, drze siÄ™ Pan
na wszystkich, Å¼e aÅ¼ tyle siÄ™ naleÅ¼y za nadgodziny. A wiÄ™c co, ludzie majÄ… pracowaÄ‡
za darmo, czy teÅ¼ konie majÄ… byÄ‡ pozbawione podstawowej opieki? A moÅ¼e kÅ‚amiÄ™? 
Chyba Pan nie zaprzeczy, Å¼e w ww. wywiadzie dla telewizji regionalnej TVP Lublin stwierdziÅ‚
Pan, iÅ¼ hodowla koni arabskich w Janowe jest bezpieczna. W PaÅ„skiej ocenie naleÅ¼y skupiÄ‡
siÄ™ na wzmocnieniu hodowli koni angloarabskich z powodu czyhajÄ…cej konkurencji ze strony
niemieckich hodowców. Doprawdy, optymizm godny pozazdroszczenia. Skoro konie arabskie nie
leÅ¼Ä… w PaÅ„skich zainteresowaniach, dlaczego podjÄ…Å‚ siÄ™ Pan prowadzenia de facto
stadniny koni arabskich? Dlaczego w ogóle powoÅ‚ano Pana na to stanowisko? Pod PaÅ„skÄ…
rÄ™kÄ… hodowla koni arabskich w Janowie Podlaskim chyli siÄ™ ku upadkowi.  ReasumujÄ…c,
chciaÅ‚abym powiedzieÄ‡ Panu co nastÄ™puje. Na swojÄ… reputacjÄ™ lub jej brak pracuje Pan
sam. Kwestionowany przez Pana tekst mojego autorstwa nie moÅ¼e nic zmieniÄ‡ w tej kwestii. Nie
traktuje Pan ludzi z szacunkiem i proszÄ™ pokazaÄ‡ tego, kto ma odmienne zdanie. Wystarczy
teÅ¼  popatrzeÄ‡ na janowskie konie, Å¼eby stwierdziÄ‡, jakim jest Pan Prezesem. ZmarnowaÅ‚
Pan swojÄ… wielkÄ… szansÄ™, bo nie umie Pan wspóÅ‚pracowaÄ‡ z ludÅºmi i uwaÅ¼a siÄ™ Pan
za nieomylnego. Z kaÅ¼dym kolejnym dniem zasiadania na stanowisku prezesa SK Janów Podlaski
coraz bardziej rujnuje Pan swojÄ… reputacjÄ™ w Å›rodowisku koniarzy. Co daÅ‚yby Panu moje
przeprosiny? Na pewno nie odzyskanie reputacji. UdowodniÅ‚ by Pan jedynie, Å¼e udaÅ‚o siÄ™
Panu mnie zastraszyÄ‡ i zÅ‚amaÄ‡. Co z kolei miaÅ‚oby zamknÄ…Ä‡ usta innym niepokornym.
Panie Prezesie, nie tÄ™dy droga. Najlepsze co Pan moÅ¼e zrobiÄ‡ w tej sytuacji, to zrezygnowaÄ‡
z peÅ‚nionej funkcji. JeÅ›li te przeprosiny &bdquo;inaczej&rdquo; Pana nie satysfakcjonujÄ…,
proszÄ™ brnÄ…Ä‡ dalej.Beata Kumanek 
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